

我爱妈妈

(I Love My Mummy)

Prepared by: Curio



Relationship
BUD

Overview

This book is a fantastic adventure celebrating the love between a little one and their mom. Packed with repetitive and playful activities involving various animals, it's perfect for babies and young toddlers. From baking yummy cakes to setting balloons free, the story is not just fun but also reinforces the precious bond between parents and their little treasures. The repetition adds a cool rhythm, making it easy for the youngest readers to join in. It's not just a book; it's a joyous journey into the heart of parent-child love, making it a must-read for little ones who love fun and affection!

Wǒ ài wǒ māmā

我爱我妈妈

I love my mom.

蛋糕美味又好看，巧手做出大蛋糕，妈妈看了笑开颜！

Dàngāo měiwèi yòu hǎokàn, qiǎoshǒu zuò chū dà dàngāo, māmā kànle xiào kāiyán!

A beautifully crafted, delectable cake brought a smile of joy to Mama's face.

红气球，绿气球，妈妈陪我放气球，松手让它去遨游。

Hóng qìqiú, lǜ qìqiú, māmā péi wǒ fàng qìqiú, sōngshǒu ràng tā qù áoyóu.
Mama and I go together to get red and green balloons, watching them float away into the sky.

搓啊搓，捏啊捏，做个心形棒棒糖，快给妈妈尝一尝。

Cuō a cuō, niē a niē, zuò gè xīnxíng bàngbàngtáng, kuài gěi māmā cháng yī cháng.

Rubbing and molding, creating a heart-shaped lollipop to share a sweet treat with Mama.

妈妈送我小书包，精挑细选样式好，背在身上好神气。

Māmā sòng wǒ xiǎo shūbāo, jīngtiāo xì xuǎn yàngshì hǎo, bèi zài shēnshàng hǎo shénqì.
Mama gave me a school bag—a perfect companion to carry on my back.

拍一拍，揉一揉，我会自己做饼干，妈妈夸我好能干。

Pāi yī pāi, róu yī róu, wǒ huì zìjǐ zuò bǐnggān, māmā kuā wǒ hǎo nénggàn.
Gently patting and kneading, I can create cookies on my own, and Mama is proud of me.

READING GUIDE PLAN- SIMPLIFIED CHINESE

嗡嗡嗡，飞啊飞，我和妈妈酿花蜜，做个勤劳的小宝贝。

Wēng wēng wēng, fēi a fēi, wǒ hé māmā niàng huā mì, zuò gè qín láo de
xiǎo bǎobèi.

Busy buzzing and flying, Mom and I create honey, transforming into
diligent little treasures.

做张贺卡送妈妈，祝福话，写一行，对她道声辛苦啦！

Zuò zhāng hèkǎ sòng māmā, zhùfú huà, xiě yī háng, duì tā dào shēng
xīnkǔ la!

Craft a heartfelt greeting card for Mom, penning words of blessing to
express gratitude for her hard work.

母亲节快乐！母亲节，感恩日，大声说出爱妈妈，我们的礼物请收下。

Mǔqīn jié kuàilè! Mǔqīn jié, gǎn'ēn rì, dàshēng shuō chū ài māmā, wǒmen
de lǐwù qǐng shōu xià.

Wishing you a Happy Mother's Day! On this day of gratitude, express your
love to Mom loud and clear.

我爱爸爸

(I Love My Daddy)

Prepared by: Curio



Relationship
BUD

Overview

This awesome book is all about the love between a kiddo and their dad. From slam-dunking in basketball to nailing strikes in bowling, Dad's the coolest coach! It's a sporty adventure that teaches little ones different games with lots of cheering and high-fives. Perfect for babbling babies and young toddlers, it's not just a book; it's a playful journey into the world of bonding and fun with Dad. Get ready for a slammin' good time of sports and giggles!

我爱我爸爸

Wǒ ài wǒ bàba

I love my dad.

爸爸教我打篮球，高高跳起投进篮，爸爸多为我自豪！
Bàba jiāo wǒ dǎ lánqiú, gāogāo tiào qǐ tóu jìn lán, bàba duō wèi
wǒ zìháo!
Dad shows me how to play basketball, leaping high and scoring
into the hoop. Dad is proud of my skills!

爸爸教我打保龄球，用力投出全击中，爸爸夸我学得好。
Bàba jiāo wǒ dǎ bǎolíngqiú, yònglì tóu chū quán jīzhòng, bàba kuā
wǒ xué dé hǎo.
Dad guides me in bowling, putting in effort, and knocking down all
the pins. Dad praises my hard work.

爸爸教我打排球，摔倒千万别哭泣，做个勇敢的小宝贝。
Bàba jiāo wǒ dǎ páiqiú, shuāi dǎo qiān wàn bié kūqì, zuò gè
yǒnggǎn de xiǎo bǎobèi.
Dad teaches me volleyball, and if I fall, he encourages me not to
cry but to learn to be brave.

爸爸叫我打棒球，一击击出全垒打，击掌欢呼真骄傲。
Bàba jiào wǒ dǎ bàngqiú, yī jī jī chū quán lèi dǎ, jīzhǎng huānhū
zhēn jiāo'ào.
Dad encourages me to play baseball, and with one swing, I hit a
home run. We exchange high-fives and cheers, and he is proud
of me.

READING GUIDE PLAN- SIMPLIFIED CHINESE

爸爸教我打网球，耐心指导做示范，姿势帅气真好看。

Bàba jiāo wǒ dǎ wǎngqiú, nàixīn zhǐdǎo zuò shìfàn, zīshì shuàiqì zhēn
hǎokàn.

Dad patiently guides and demonstrates as he teaches me to play tennis,
and my strokes are looking really good.

爸爸教我打乒乓球，小小球儿玩法多，你来我往多有趣！

Bàba jiāo wǒ dǎ pīngpāngqiú, xiǎo xiǎo qiú er wánfǎ duō, nǐ lái wǒ wǎng
duō yǒuqù!

Dad introduces me to table tennis, showing various ways to play with the
small ball. It is a lot of fun!

爸爸教我打羽毛球，用力一拍球儿飞，努力才能有进步。

Bàba jiāo wǒ dǎ yǔmáoqiú, yònglì yī pāi qiú ér fēi, nǔlì cái néng yǒu jìnbù.

Dad teaches me to play badminton; we learn to hit the birdie hard and
understand the importance of improvement through effort.

朋友一起踢足球，爸爸来当守门员，齐心协力多欢乐！

Péngyǒu yīqǐ tī zúqiú, bàba lái dāng shǒuményuán, qíxīn xiéì duō huānlè!
My friends and I play soccer together, and Dad becomes the goalkeeper.

Teamwork brings lots of joy!